NC STATE UNIVERSITY



2026年寒假本科生科研项目-GEARS (实地)

(全球教育,学术和科研技巧)

项目时间 1月22日-2月20日

项目费用

每人3760美元

(不包括餐费、住宿、机票、签 证和健康保险)

住宿费用

如需学校安排住宿,住宿费用预估:\$1550美元双人间或\$3100美元单人间

项目特点

由北卡州立大学教授带领其研究团队亲自指导科研 实践 (<u>科研项目</u>)

- 为期4周的强化科研/实习
- 项目结业证书及教授评估信
- 与世界顶尖的教授合作,并使用先进的科研设施
- 每周社交和文化活动
- 与美国本地学生和世界各地的学生互动

申请条件

该项目向北卡州立大学中国合作学校的在读本科生开放,并且要求在读学生截至2026年寒假至少完成一年的本科学习。

申请截止: 2025年10月30日

<u>申请网站: go.ncsu.edu/gti-campus-gears-app</u>

北卡州立大学简介

北卡州立大学拥有38,000名在校学生,是北卡州规模最大的大学。北卡州立大学是顶尖的研究型大学,我们的工程学院世界领先。高水平的学术学习和研究,加之美丽而安全的校园,为学生打造了理想的学习与生活环境。

工程学院拥有近14,000名在校学生,设有工程、计算机科学学科等学位。除此之外,我校还提供数学、化学和材料科学等课程。由北卡州立大学教授亲自指导,与研究生及团队在校园实验室中进行特定的研究项目。

北卡州罗利市

罗利市是北卡罗来纳州的首府,拥有超过40万来自世界各地的人口。罗利市位居东海岸中心,位于佛罗里达州和纽约市之间,乘坐巴士可快速前往华盛顿特区、亚特兰大和夏洛特。罗利市冬季气候温和,适宜各项休闲娱乐活动及户外运动。







联系信息:

Ms. Chanelle Gobena-McArthur

cmmcarth@ncsu.edu

001.919.513.0105



NC STATE UNIVERSITY

Global Training Initiative

gti.ncsu.edu

NC STATE UNIVERSITY



2026 Winter Undergraduate Campus GEARS Seminar

(Global Education, Academic & Research Skills)

Program Dates

January 22 February 20
Program Fee
\$3760/student

(meals, housing, airfare, J-1 visa, & health insurance not included)

Housing Costs

We can help you find housing.
Estimated housing costs are
USD\$1550 for a shared living
space or USD\$3100 for single
bed hotel lodging.

Program Highlights

Hands-on lab research experience and mentoring from NC State faculty and their research teams (<u>view projects</u>)

- 4-week long intensive program including arrival/departure transportation and presentation symposium
- · Certificate & evaluation letter
- Work with world leading faculty in state-of-the-art facilities
- Weekly social and cultural activities
- Interact with students from the US and around the world

Application Info

Open to current undergraduate students at select NC State China Partner Universities who've completed at least one year of undergraduate study by winter 2026.

Application Deadline: October 30, 2025

Apply at go.ncsu.edu/gti-campus-gears-app

About NC State

With over 38,000 students, we are the state's largest university. NC State's College of Engineering is ranked among the best in the world. The high-level of academic study and research, plus an enjoyable and safe campus makes it a perfect combination of work and fun.

The College of Engineering, with close to 14,000 enrolled students, offers degrees in many engineering, computer science subjects. We also have great mathematics, chemistry, and material science programs. Participants are supervised by NC State professors and work with graduate students on specific research projects in on-campus labs.

Raleigh, North Carolina

Raleigh is the capital of North Carolina with a population of 400,000+ people from all over the world. Located centrally on the East Coast, Raleigh is halfway between Florida and New York City and a quick bus ride to Washington D.C., Atlanta, and Charlotte. Raleigh has a mild winter, filled with many exciting indoor activities and events.







Contact:

Ms. Chanelle Gobena-McArthur

cmmcarth@ncsu.edu

001.919.513.0105



NC STATE UNIVERSITY

Global Training Initiative

gti.ncsu.edu